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L.dz./podpis 
il. zat...........

.uH ^ Strosta Otwocki

Pan Tomasz Laskus

Szanowny Panie Starosto,

Na podstawie art. 2 ustawy o petycjach z dnia 11 lipca 2014 r. ( Dz. U. z 2018 r. poz 870) w 
imieniu mieszkańców domów położonych w miejscowości Jatne , a także innych 
korzystających z tej drogi, wnosimy petycję w sprawie budowy chodnika .

Odcinek tej drogi znajduje się na drodze powiatowej Jatne -Dyzin

Jako przedstawiciele mieszkańców apelujemy do władz powiatu otwockiego o 
uwzględnienie w planach inwestycyjnych na rok 2025 szybkiego wykonania pobocza w 
formie chodnika dla pieszych.

Droga ta jest jedynym łącznikiem gminy Celestynów z trasą S17 co dodatkowo powiększa 
ruch samochodów, bezpośredni zjazd z trasy S17 pozwala dostraczyć zaopatrzenie dla 
całej gminy celestynów omijając wjazd od strony Otwocka, co dodatkowo odciąża miasto 
Otwock z ruchu samochodowego .Zakłady w msc Jatne ,Dyzin, Celestynów potrzebują 
zaopatrzenia i dystrybucji swoich produktów-jest wzmożony ruch samochodów 
ciężarowych .

Zanaczamy ,że jest to jedyna droga dla służb ratowniczych Straż, Pogotowie , Policja 
umożliwiający szybki i bezpośredni dojazd do trasy S17 co znacząco skraca czas dojazdu 
do ewentualnych zdarzeń drogowych na sl7.

Oprócz samochodów, codziennie chodzą tędy piesi, tj. dorośli jak i dzieci, którzy zmierzają 
do szkoły, sklepu,autobusu, kościoła i oni są najbardziej narażeni na wypadki potrącenia 
przez pojazdy.

Na dzień dzisiejszy mimo próśb ze strony mieszkańców, sprawa naszego bezpieczeństwa nie 
została pozytywnie rozpatrzona. Dlatego, apelujemy o zadbanie o mieszkańców tej 
miejscowości i ich dzieci poprzez budowę chodnika, który umożliwi bezpieczniejsze 
poruszanie się.

Nadmieniam, że użytowanie tej drogi jest bardzo niebezpieczne zwłaszcza nad ranem i 
wieczorami, a także w sezonie zimowym, w czasie deszczu i mgieł oraz gdy dni są krótkie, a 
na wypadek niepogody jest dodatkowo niekomfortowe poprzez kałuże i błoto.

Droga ta jest drogą ruchliwą, corocznie zwiększa się ilość pojazdów poruszających się po 
jezdni, zwiększa się też ruch pieszych, rowerzystów, którzy korzystają z drogi po zmroku, w 
warunkach mocno ograniczonej widoczności.



Jest to problem nie tylko nas, naszych dzieci, ale także niepełnosprawnych oraz wszystkich 
uczestników ruchu pieszego i jezdnego.

My mieszkańcy msc Jatne stoimy na stanowisku, że w zaistniałej sytuacji budowa chodnika 
jest jedynym rozwiązaniem, które podniesie bezpieczeństwo użytkowników drogi.

Życie ludzkie uratowane poprzez właściwe inwestowanie środków publicznych jest 
najważniejsze.

Zatem prosimy Pana Starostę o pozytywne rozpatrzenie naszej prośby i wyrażamy nadzieję 
na przychylne ustosunkowanie się do naszej petycji. Załączamy podpisy mieszkańców. 
Oczekujemy pozytywnej odpowiedzi.

Z poważaniem

Radny Gminy Celestynów

Tomasz Remień

Załączniki:

Podpisy mieszkańców w sprawie budowy chodnika 

Do wiadomości:

Wójt Gminy Celestynów Witold Kwiatkowski 

Przewodniczący Rady Gminy Celestynów Romuald Ziętala

Sołtys Sołectwa Jatne 

Jerzy Kobus
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